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Obec Orávka, Orávka č. 49, 980 42 Orávka  

 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Orávke 

konaného dňa 30.06.2023  - č. 04/2023 
________________________________________________________________ 

Prítomní:       Ing. Ján Lichanec - starosta obce 

 

Poslanci: Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, 

                        Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

 

Ďalší prítomní:  Ing. Michaela Gembická -  hlavný kontrolór obce 

 

Starosta privítal poslancov obecného zastupiteľstva. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné, prítomní sú všetci poslanci. 

 

 

Program 
 

   1.  Schválenie programu  rokovania 

   2.  Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

   3.  Kontrola plnenia uznesení 

   4.  Záverečný účet 2022 

   5.  Vyhodnotenie predaja pozemku 

   6.  Rokovací poriadok a náplň práce komisií OZ  

   7.  Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

   8.  PHRSR 

   9.  Rôzne -  pripravenosť akcií 

                     - projekty 

  10.  Záver 

  
 

K bodu 1.  Schválenie programu rokovania 

 

Uznesenie č. 24/2023 

 
 Obecné zastupiteľstvo v Orávke schvaľuje program rokovania OZ. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 5 

Za:            5  ZuzanaHanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, 

                      Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

Zdržal sa: 0   

Proti:        0 
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K bodu 2.   Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

 

Uznesenie č. 25/2023 

 
 Obecné zastupiteľstvo v Orávke schvaľuje:  

 

 a.)   zapisovateľ           Miroslav Sekeráš 

 b.)   overovateľka        Zuzana Hanzlovičová 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:   5 

Za               5     Zuzana  Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, 

                          Milena  Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

Zdržal sa:  0   

Proti           0 

 

 

K bodu 3.   Kontrola plnenia uznesení  

 

Uznesenie č. 26/2023 

 
 Obecné zastupiteľstvo v Orávke  b e r i e   n a   v e d o m i e: 

 

Uznesenie 15/2023  ohľadom žiadosti o odkúpenie pozemku 64/6. 

  Zámer predaja pozemku 64/6 bol zverejnený. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:   5 

Za:              5    Zuzana  Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková, 

                          Milena  Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

Zdržal sa:   0   

Proti:          0 

 

 

K bodu 4.   Záverečný účet 2022 

 

Uznesenie č. 27/2023 

 
a./  berie na vedomie stanovisko HK k záverečnému účtu 

b./  OZ schvaľuje Záverečný účet obce Orávka a celoročné hospodárenie bez výhrad 

c./  OZ  schvaľuje použitie prebytku rozpočtovaného hospodárenia na tvorbu rezervného                         

       fondu vo výške 4.468,30.-€ 

  

Hlasovanie:  

Prítomní:   5 

Za:              5   Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, , Milena Piecušiaková, 

             Miroslav Sekeráš, Mgr. Karolína Juršíková 

Zdržal sa:  0   

Proti:          0 
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Rozprava: Starosta dal  slovo HK p. Ing. Michaele Gembickej, ktorá pripravila  stanovisko 

k Záverečnému účtu obce Orávka za  rok 2022. 

 

 
K bodu 5.    Vyhodnotenie predaju pozemku 64/6 

 

Uznesenie č. 28/2023 

 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke schvaľuje predaj pozemku 64/6  vo výmere  1391 m², kde    

bola stanovená cena znalcom  4,16 €/m2,  žiadateľom Veronike a Michalovi  Fujdiarovím, 

Orávka č. 13.,  980 42  Rimavská Seč , Evidovanej na LV č.1 

-   p. č. 64/6,  o výmere 1391 m², evidované ako trvalé trávnaté plochy, podiel  1/1 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:   5 

Za:              3   Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Milena Piecušiaková 

Zdržal sa:  1   Miroslav Sekeráš 

Proti:          1   Mgr. Karolína Juršíková,  

 

 

Rozprava :  Zámer predaja pozemku bol zverejnený na obecnej tabuli  ako aj na internetovej 

stránke obce  Orávka. Do stanoveného času bola doručená jedna ponuka. Starosta vyzval 

zástupkyňu Mgr. Karolínu Juršíkovú, aby otvorila obálku a prečítala jej obsah poslancom OZ. 

HK sa vyjadrila k predaju pozemku a vysvetlila , že majetok  obce je potrebné zveľaďovať. 

Po diskusii dal starosta hlasovať o predaji pozemku.  

 

 

K Bodu 6.   Rokovací poriadok a náplň práce komisií OZ  

 

Uznesenie č. 29/2023 

 
 Obecné zastupiteľstvo v Orávke schvaľuje Rokovací poriadok a náplň práce komisií OZ 

 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:   5 

Za:              5    Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková,  

   Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

Zdržal sa:  0   

Proti:         0 

Rozprava :  Poslankyňa p. Zuzana Hanzlovičová pripravila podklady  k rokovaciemu 

poriadku a k  náplni práce komisií OZ. Rozposlala podklady  poslancom a starostovi na 

preštudovanie. OZ  Rokovací poriadok a nápň práce komisií hlasovaním schválilo.  

 

 

 

K bodu 7 :   Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

 

Uznesenie č. 30 /2023 
 

 Obecné zastupiteľstvo v Orávke schvaľuje  Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023. 
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Hlasovanie: 

_____________________________________________________________________ 

Prítomní:   5 

Za:              5   Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková 

                        Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

Zdržal sa:   0   

Proti:           0 

Rozprava:  HK predložila plán činnosti .Na podnet poslankyne p. Z.Hanzlovičovej sa doplnil 

štvrtý bod a to kontrola pokladničnej knihy pre niektoré položky. Ich naplnenosť.   

  

K bodu 8:   PHRSR. 

 

Uznesenie č. 31 /2023 
 

 Obecné zastupiteľstvo v Orávke berie na vedomie stav rozpracovanosti PHRSR 

 

Hlasovanie: 

_____________________________________________________________________ 

Prítomní:  5 

Za:             5   Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková 

                        Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

Zdržal sa: 0   

Proti:         0 

Rozprava : Starosta po obdržaní e-mailu od zhotoviteľa PHRSR, rozposlal email poslancom. 

Memorandum o spolupráci pri príprave strategického dokumentu s Mestom Hnúšťa bude 

podpísané. Rozpracovanosť bude riešiť starosta obce  podľa podnetov od zhotoviteľa 

a informovať  poslancov. 

 

K bodu 9.   Rôzne . 

 

Uznesenie č. 32/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Orávke: 

 

a.)   berie na vedomie správu    o Aktivácii v roku 2023 

b.)   berie na vedomie  správu   o pripravenosti volejbalového turnaja 

c.)   berie na vedomie správu    o  pripravenosti osláv obce 

d.)   berie na vedomie            projekty - Volejbal nás spája Slovak Telekom 

                                                              - Naša kuchynka plná tradičných jedál Tesco R.S. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:    5 

Za:               5   Zuzana Hanzlovičová, Anna Horváthová, Mgr. Karolína Juršíková 

                          Milena Piecušiaková, Miroslav Sekeráš 

Zdržal sa:   0   

Proti:           0 

 

Rozprava:  

a.)  Aktivácie v roku 2023 – pokračovanie 

Na aktiváciách pracujú naďalej len aktivační pracovníci, ktorí boli zamestnaní na jednotlivé 

opatrenia a to aj na projekt s názvom  PUPN. 

 

b.)  volejbal. 

 Nahlásených je  8 volejbalových mužstiev. Občerstvenie pripraví obec spolu s poľovníkmi. 
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c.)  oslavy obce – varenie jedál zo zemiakov, stolný tenis 
Prihlasujú sa mužstvá na varenie jedál zo zemiakov. Cez deň vystúpia heligonkári. Ako 

hlavný  rozhodca  a moderátor pre  súťaž vo varení  je pozvaný pán Jozef Mak, ktorý rediguje 

magazín o varení „ Varecha“. 

Starosta oslovuje  záujemcov o súťaž v stolnom tenise, aby sa prihlasovali na OcÚ v Orávke. 

Rozhodcovia stolného tenisu  sú pozvaní z Rimavskej Soboty.    

Večer spríjemní hudobná  skupina  pána  Mariána Zobora z Rožňavy. 

d.) projekt - Volejbal nás spája - poslankyňa Hanzlovičová poslancov informovala o 

úspešnom projekte ,ktorým sa jej podarilo v spolupráci so Slovak Telekom získať pre našu 

obec sumu 2200 € na obnovu volejbalového ihriska 

    - projekt -Naša kuchynka plná tradičných jedál - poslankyňa Hanzlovičová poslancov 

informovala o stále prebiehajúcom projekte v obchodnom reťazci TESCO, ktorého výhrou 

môže naša obec získať peniaze na obnovenie a zveľadenie kuchynky v našej obci. 

  

 

 

 
  Na záver sa starosta  poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí  OZ . 
   O 20.15 h. ukončil zasadnutie OZ v Orávke. 
 
 
 
 
 

 

starosta obce  Ing. Ján Lichanec                      ................................... 

 

 

 

 

Zapisovateľ: Miroslav Sekeráš                       .................................... 

 

 

 

 

Overovateľka: Zuzana Hanzlovičová             ...................................... 

 

 
 

 


